

## Bestyrelsesmøde d. 25/1-2021

### DAGSORDEN

1. Mundtlig godkendelse af referater
2. Generalforsamling og Corona
3. Regnskab 2020 og Budget 2021
4. Bordet rundt
  - a. Formanden (AW)
  - b. Regnskab (JA)
  - c. Beboerhus (NS)
  - d. Kommunen (IJ)
  - e. Web (CO)
  - f. Grønt område (JT)
5. Dato for næste møde
6. Evt.

Mødet afholdt online. Ib Jakobsen og Klaus Riskær deltager ikke.

### Referat

1. Der tilføjes små ændringer og referatet underskrives ved næste møde.
2. AW: Vi regner ikke med at kunne afholde mødet indenfor vedtægterne. Hvis restriktionerne som forventet bliver forlænget, sendes der infobrev ud om at det udsættes?  
CO: Hvis vi skal følge "loven", skal vi så ikke indkalde til møde og derefter aflyse/udsætte det?  
AW: Mener de regler ikke er skrevet med tanke om at der kunne være en epidemi.  
Vi vedtager at der i tilfælde af forlængelse af restriktionerne, sendes der info-brev ud inkl. regnskab.
3. Budgettet er gennemgået.  
JA: Tilføjer bud på udgifter til reparationer af "delfin", trampolin, granitskærver og træfældning.  
JT: Børnehaven vil gerne betale hele varmeregningen for 2020 som tak for at de måtte bruge BHUS i 2020.  
Der bliver note i infobrev ang. vores forbrug til legeplads, samt at vi i budgettet Bhus har taget udgangspunkt i 2019, i stedet.
4. Bordet rundt:
  - a. AW: Har fået henvendelse fra beboere på Ålekrogen: Kan man få vej-spejl op så man kan se til højre? Der er allerede til venstre, men der er problemer med udsynet til højre.  
AW spørger Ib, da han har styr på reglerne med hvilket område der er kommunens og hvilket der er vores. JA siger at vi tidligere (2006) selv har betalt for et nyt vej-spejl da det gik i stykker.

AW: De er gået i gang med at renovere kanalerne. Der kommer til at blive jævnet ud med jord indenfor de barrierer de har sat op.

AW: Blev kontaktet af beboer der siger at mangler lys i tunnelen ved bhus. AW spørger igen Ib om vi skal henvende os til kommunen.

AW: AW har fået svar fra vores kontaktperson ang. vores ordensreglement. Han siger at de egentlig ikke skal godkende det. Vi skal bare sikre os det er i henhold til byplanlægningen.

KR retter ordensreglementet så der ikke står det er godkendt af kommunen.

b. Regnskabet er gennemgået under punkt 3.

c. NJ: der er jo ingen udlejninger.

JA: Der skal undersøges varmvandsrør i køkkenet - det er kommunens rør, der højest sandsynligt skal skiftes. Det ville være smartest at få det renoveret i sammenhæng med at køkkenet skal renoveres.

CO: Der er tegnet tegninger over forslag til køkken. De skal gennemgås i bestyrelsen.

Derefter skal det sendes ud til køkkenfirma.

d. Ib deltager ikke i mødet i dag.

e. CO: Der er lavet justeringer, men det gennemgår vi ikke i dag. CO laver guide så vi kan gennemgå det individuelt.

f. JT: Ikke noget nyt udover renoveringen af kanalerne.

AW: Vi skal lige holde øje med at de får det gjort pænt igen. De skal også ligge det sidste slidlag på asfalten.

JA: Der er stadig nogen der prøver at hive skiltet op ved trampolinen. Det er heldigvis ikke lykkedes. JA tager noget jord med op og stamper det.

5. Dato for næste møde: 8. marts kl. 19.00. Ib tager kage med, da han ikke kunne i dag.

6. Evt:

---

Allan Weber  
Formand

---

Klaus Risager  
Næstformand

---

Jens Arne Holm  
Kasserer

---

Nanna Sigaard Lassen  
Sekretær

---

John Lind Thomsen

---

Ib Jacobsen

---

Christen Overgaard

---

Nicolai Svensson